
een fijne Vlaamse feestdag
N-VA Blankenberge wenst je

Hang zeker je Vlaamse leeuw uit! 

Iedereen een veilige toeristische zomer in Blankenberge

Reuzenrad komt terug voor minstens drie jaar

Na een jaar met de rem op drukken we geleidelijk aan de 
gaspedaal in: we mogen met meer mensen samen opnieuw 
genieten van al het moois wat we als badstad te bieden heb-
ben. De coronapandemie lijkt eventjes vergeten. Toch loert ze 
nog steeds om elke hoek. Een zomer zoals we het jaren gekend 
hebben zal het dus nog niet worden, maar we zijn dankbaar 
voor al wat wel weer mag. Een aanbod op maat, vooral in het 
teken van ons belle epoque patrimonium en waarbij voor elke 
generatie iets te beleven valt. Dat zal zomeren in Blankenberge 
zijn. 

Achter de schermen werken we hard om dit alles zo veilig 
mogelijk te laten verlopen. De stadsdiensten zetten man en 
macht in om na een drukke dag al het zwerfvuil op te ruimen. 
De vuilnisbakken en ondergrondse containers geven de be-
zoekers mee de verantwoordelijkheid om onze badstad netjes 
te houden. De bezoekers zullen preventief gesensibiliseerd 
worden door onze stadswachten en coaches. Extra politie op 
het strand wordt ingezet om snel oplopende discussies in de 
kiem te smoren en zo erger te vermijden. Ook hier kunnen we 

allen een handje aan mee helpen door politie te verwittigen via 
het nummer 101. Het moet duidelijk zijn: overlast en geweld 
worden niet getolereerd en zullen met een GAS-boete bestraft 
worden. 

Beide samenbrengen, vakantiegevoel en handhaving, dat is een 
uitdaging waar uw lokaal bestuur volop op inzet deze zomer. 
Iedereen moet kunnen genieten van onze badstad en iedereen 
verdient ook dat dit op een veilige manier gebeurt. Die garantie 
moeten we niet alleen kunnen geven aan de bezoekers maar 
ook aan ieder van ons, die er 
woont of verblijft, die er werkt en 
onderneemt. 

Met minder mogen we geen 
genoegen nemen! 

Daphné Duméry
Uw burgemeester

Wie onze badstad en omgeving graag eens vanop 30 meter hoogte en 360° rond wil bewonderen, zal zich in juli 
en augustus in de handen kunnen wrijven. Het Reuzenrad komt terug, en dat voor minstens drie jaar. Het schepen-
college schreef een openbare aanbesteding uit, waarop verschillende kandidaten inschreven. Uiteindelijk ging de 
concessie naar dezelfde uitbaters als vorig jaar. Zij krijgen opnieuw een concessie op het Vuurtorenplein en dat voor 
drie jaar. (c) Foto Yvan Van Hoorickx
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De zomermaanden in Blankenberge worden weer een wervelwindje aan heer-
lijk zomerse activiteiten.

Voor jong en oud en verspreid over verschillende locaties – tot 40 m hoog in 
het reuzenrad – in onze stad opdat alles zo veilig en hygiënisch mogelijk kan 
doorgaan.

Belle époque Blankenberge 
De grootste troef, naast het magnifieke zicht vanuit het reuzenrad, die dit jaar 
uitgespeeld zal worden is “belle époque Blankenberge”. Een levendige opfrissing 
dat Blankenberge hét centrum van de belle époque aan de kust is. Vloerstickers 
her en der en de banners op het Koning Leopold III-plein zorgen al voor de juis-
te sfeer. Op 3 en 4 juli volgt een groots belle-époqueweekend. 

Chocolade van Belle, expo Jacques Vermeire of kunst met Beaufort 
Er wordt ook een virtueel stads(moord)spel georganiseerd via Facebook Messen-
ger alsook cocktailproevertjes van niemand minder dan chocolatier Dominique 
Persoone. Eerder fan van Jacques Vermeire? Dan is er de interactieve doe-expo 
Jacques Vermeire 70FOREVER fun op de Pier. Spotten jullie ook de twee opval-
lende kunstwerken van Beaufort, de kunsttriënnale langs de kust waar we dit 
jaar opnieuw aan deelnemen? 

De bloemencorso trekt, zoals de traditie voorschrijft, dit jaar weer door de 
straten en ook metershoge bloementapijten zullen op diverse locaties de stad 
opfleuren. Radio 2 brengt op 15 augustus een nieuwe editie van Zomerhit, met 
live aanwezigheid in onze stad van 13 uur tot 23 uur. 

De verschillende handelsgebuurtekringen dienden 
reeds verschillende aanvragen in om opnieuw activi-
teiten te organiseren,. Om hen een duwtje in de rug te 
geven, voorziet het stadsbestuur een projectsubsidie 
relance lokale handel en horeca. 

Daarbij kunnen de handelsgebuurtekringen eenmalig 
een subsidie aanvragen tot maximum 5 000 euro en 
dat voor een te organiseren project of evenement die ze 
wensen te organiseren in kader van relance. 

Deze evenementen zorgen voor bevordering van het 
gemeenschapsleven, sfeer en beleving en betekenen een 
extra steun voor lokale handelaars en horeca.

Het voorstel kreeg alvast bijval in de gemeenteraad. 

De concessionaris van het Leopoldpark zou graag de bestaande 
tennispleinen vervangen door drie padelpleinen. De tennispleinen 
worden bijna nooit meer gebruikt en liggen er wat verlaten bij. Hij 
zou hiervoor 154 000 euro investeren. In ruil vraagt hij een verlen-
ging van zijn concessie voor zes jaar. 
 
De gemeenteraad keurde in juni het voorstel tot verlenging echter 
niet goed. De komst van de drie extra padelpleinen had een extra 
troef voor het Leopoldpark kunnen zijn maar ook voor ons toeris-
me. Een gemiste kans. 

Zomerse pleziertjes in Blankenberge

Relancepremie voor  
handelsgebuurtekringen

Extra padelpleinen in het Leopoldpark?

blankenberge@n-va.be
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Zomers sporten in Blankenberge: 
Beachsport terug van start
Net zoals vorig jaar kan je ook dit jaar terug gaan sporten op het strand. Van 
maandag tot en met vrijdag kan je terug elke ochtend tussen 10.30 uur en 11.30 uur 
deelnemen aan de groepslessen yoga, tai chi, zumba, body work-out of pilates.

Schepen van Sport Nadia Cloetens: “Ik ben 
verheugd om deze outdoor sportsessies op-
nieuw te kunnen aanbieden. Vorige zomer 
waren de Beachsportlessen alvast een 
groot succes. Zeg nu zelf, op een veilige 
manier in groep sporten met de zee op de 
achtergrond, wat wil een mens nog meer? 
Vorig jaar vonden de lessen enkel tijdens 
de zomervakantie plaats, maar omwille 

van het succes gaat men een maandje vroe-
ger van start.”

De sportsessies gaan door op het sport-
strand ter hoogte van de O’Neill Beach-
club. Vooraf inschrijven is niet nodig, 
maar je dient je bij aanvang van de les 
wel te registeren aan de O’Neill Beach-
club. Je kan deelnemen aan de lessen met 

je tienbeurtenkaart van Sport Overdag. 
Die kan aangekocht worden in het Farys 
Noordzeebad tijdens de openingsuren 
of in de O’Neill Beachclub. Heb je geen 
tienbeurtenkaart? Dan betaal je gewoon 5 
euro ter plekke.

Opnieuw feest in Park 
De Craene
Gemeenteraadslid Dennis Monte blikt 
vooruit naar het zomerseizoen in Uitker-
ke: ““We kijken meer dan ooit reikhalzend 
uit naar de zomer. Voor het mooie weer 
maar vooral voor het sociale leven dat 
stilaan een versnelling hoger kan schake-
len. Er staat voor deze zomer heel wat op 
de planning voor de bezoekers van onze 
stad. Het is echter belangrijk om alle pistes 
te verkennen opdat ook onze inwoners 
opnieuw hun hart kunnen ophalen in 
Uitkerke. 

Perspectief op een sociaal samenzijn in 
het park bleef lange tijd uit. Tijdens de 
bestuursvergadering van onze afdeling 
opperde ik daarom om toch zeker één 
evenement in het park alle kansen te geven 
vanuit eigen organisatie. Onze burge-
meester besloot om het idee mee te nemen 
naar de betrokken diensten. Moeilijk gaat 
ook… met resultaat. Men engageerde zich 
om een testevent op poten te zetten in 
Park De Craene. Een mooi voorbeeld van 
hoe ideeën vanuit het bestuur van N-VA 
Blankenberge Uitkerke, dat de voeling met 
de Blankenbergenaar heeft, ingang vinden 
in het Lokaal Bestuur. 

Ondertussen is duidelijk geworden dat 
een testevent in eigen regie niet langer 
aan de orde is. De maatregelen blijven 
versoepelen onder de impuls van de betere 
cijfers. De organisatoren van Parkies zien 
perspectief en bieden ons hoop, voor een 
zomer waarin we elkaar binnen een muzi-
kaal kader, opnieuw kunnen ontmoeten in 
het groen van Uitker-
ke. Ik zie jullie graag 
daar met een drankje 
en een glimlach. Tot 
snel! 

Dennis Monte
Gemeenteraadslid

Digitaal loket kinderopvang 
bundelt alle opvanginitiatieven 
voor kinderen tot drie jaar
Wie op zoek is naar kinderopvang weet dat dit geen eenvoudige opdracht is. De 
nieuwe website, www.kinderopvangwijzer.be/blankenberge, toont nu een duidelijk 
overzicht van alle opvanginitiatieven. Op een eenvoudige manier kan er een aan-
vraag ingediend worden en het opvanginitiatief neemt vervolgens zelf contact op 
om de aanvraag af te stemmen. Op deze manier krijgen we zicht op alle opvangno-
den in Blankenberge. Dankzij de ingrepen die in 2019 gebeurd zijn, kan momenteel 
aan zo goed als alle opvangaanvragen voldaan worden. 

Schepen van Kinderopvang Nadia Cloetens: “We hebben een goede 
samenwerking met Felies, dat de buitenschoolse opvang organiseert in 
Blankenberge en in hetzelfde gebouw ook 18 extra baby opvangplaatsen heeft 
gecreëerd. Ook in ons eigen kinderdagverblijf ’t Schelpje is een bijkomende vleugel 
geopend waar ook 18 extra plaatsen zijn bijgekomen. “De eerste maanden als sche-
pen ondertekende ik maandelijks, met pijn in het hart, weigeringen voor aanvragen 
voor een plaatsje in ons eigen kinderdagverblijf. Het stemt mij uitermate tevreden 
dat, dankzij de ingrepen, er sedert enkele maanden geen enkele weigering voor 
inwoners meer is geweest”, besluit Cloetens.

“Dankzij onze ingrepen hoeven we sinds 
enkele maanden geen enkele aanvraag voor 
kinderopvang meer te weigeren.” 
Nadia Cloetens, schepen van Kinderopvang.

www.n-va.be/blankenberge
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Dit huis-aan-huisblad is informatief 
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

“Bossen nodigen 
uit tot bewegen, 

verlagen stress en 
maken mensen 

gelukkiger.”
Zuhal Demir

Al meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen dankzij Zuhal Demir
Bossen verbinden mensen en zijn goed voor de gezondheid. Sinds Zuhal Demir minister werd in 2019, zijn 

er in Vlaanderen al meer dan 1 miljoen nieuwe bomen geplant. Dat is op anderhalf jaar meer dan de hele 
vorige regeerperiode en goed voor 333 nieuwe bossen in heel Vlaanderen.

Maar Vlaanderen is er nog lang niet. Zuhal Demir wil het tempo nog fors opdrijven. Tegen 2023 moet 
Vlaanderen op kruissnelheid zitten. Tegen 2024 wil ze 4.000 hectare nieuw bos in Vlaanderen.
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Al 93 
nieuwe bossen in
West-Vlaanderen.

Wilt u ook uw 
boompje bijdragen? 

Dat kan. 
Surf naar plantjeeigenbos.be.
Daar komt u te weten hoe u 

kan helpen om Vlaanderen te 
bebossen.

014229


